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§ 1  
Mötets öppnande 

Robert Harris hälsar alla välkomna och öppnar mötet.  

§ 2  
Justering av dagens protokoll 

Lena Palmberg utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

§ 3  
Godkännande av föredragningslista 

Föredragningslistan godkänns. 

§ 4  
Anmälan av föregående protokoll 

Protokoll från sammanträdet 2024-01-26 läggs till handlingarna. 

§ 5  
Anmälan av 

a) KFU:s budgetår utkast 2024 

b) Protokoll från sammanträde i fakultetsnämnden (FN) 2024-01-31 

c) Protokoll från sammanträde i kommittén för forskning (KF) 2024-01-30 

d) Protokoll från sammanträde i kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå 
(KU) 

e) Språkpolicy vid Karolinska Institutet, beslut 240220, dnr 1-885/2022 

Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 

§ 6 . 
Anmälan av ordförandebeslut 

2024:2 Ansvarig för Sustainable Development Goals-modulen i obligatoriska 
introduktionskursen för nya doktorander 

Ordförandebeslutet läggs till handlingarna.  

§ 7  
Återrapportering från studentkåren 

Niels Krämer informerar om aktuell diskussion inom doktorandsektionen som rör 
fryshaveriet i december och konsekvenser för doktorander som drabbats. Vicerektor 
informerar om att berörda institutioner har pågående dialog med HR-avdelningen om detta, 
och att krisgruppen är informerad.  

§ 8  
Nya riktlinjer om examen vid Karolinska Institutet 

Dnr 1-178/2024 

Åsa Nandorf informerar i ärendet. Med anledning av införande av digital examen vid 
Karolinska Institutet revideras riktlinjer för examen vid Karolinska Institutet. Riktlinjerna 
uppdateras samtidigt med avseende andra smärre ändringar.  
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Övergång till digital examen innebär att examen som helhet sparas som ett beslut i Ladok, 
dvs originalet finns digitalt i Ladok, examensbevis hämtas i Ladok för studenter eller Ladok 
för alumni. 

§ 9  
Justering av regler rörande granskare av monografiavhandlingar 
Dnr 1-258/2024 

Ingeborg van der Ploeg informerar i ärendet. Diskussion följer. Kommittén önskar ett tillägg 
om begränsning av institutionstillhörighet. För betygsnämnden gäller att endast en av 
ledamöterna får vara från samma institution som doktoranden (eller huvudandledaren, i de 
fall vederbörande är vid annan institution än doktoranden). Kommittén anser att detta ska 
gälla för även granskare av monografiavhandlingar. För övrigt pågår arbete med att se över 
regelverket för monografiavhandlingar. 

Kommittén för utbildning på forskarnivå beslutar 

att Ta bort kravet ”en verksam vid KI, och en extern” för granskare av 
monografiavhandling, samt 

att samma begränsningar avseende institutionstillhörighet ska gälla för granskare av 
monografiavhandling som för ledamöter i betygsnämnden. 

§ 10  
Utökning platser i två kliniska forskarskolor 

Dnr 1-1245/2024 

Erika Franzén informerar i ärendet. Utökningen av antalet platser gäller forskarskolan i 
epidemiologi, med antagning av maximalt 38 platser årligen, och forskarskolan i psykiatri 
med antagning av maximalt 20 platser vartannat år (ojämna år).  

Michael Fored anmäler jäv och lämnar mötet. 

Kommittén för utbildning på forskarnivå beslutar 

att i kommitténs budget för 2025 inkludera ökade kostnader för kurser och 
administration från 2025 som den föreslagna utökningen av antalet platser i 
forskarskolan epidemiologi och forskarskolan i psykiatri medför 

att i kommitténs budget inkludera eventuella kostnader för utveckling av nya kurser för 
forskarskolan i psykiatri, samt 

att förklara beslutet omedelbart justerat. 

§ 11  
Karriärservice – Praktikprogram för doktorander 

Ana Oliveira informerar i ärendet. Praktikprogrammet för doktorander är öppet för 
doktorander anställda vid KI som genomgått kursen Karriärverktyg för forskare. Upp till 40 
studenter/år erbjuds finansierad praktikplats 1 månad vid ett företag eller organisation inom 
olika sektorer inom medicin och hälsa. Den årliga processen med insamling av förslag på 
projekt och matchning med intresserade kandidater beskrivs, inklusive stödwebinarier för 
doktoranderna och mingelevent där doktorander och organisationer/företag möts. 20 av 
KI:s 22 institutioner har haft en doktorand som deltagit i programmet (period 2017–2023). 
Bredden av deltagande företag/organisationer presenteras. Genomförd praktikperiod 
utvärderas efteråt av både doktorand och företag/organisation. Strategier under 2024 för 
att fortsatt förbättra och förnya programmet presenteras.  
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§ 12  
Delning av förslag till remissvar för Förslag till ändringar för att öka mobiliteten 
tidigt i den akademiska karriären 

Dnr 1-157/2024 

Erika Franzén informerar i ärendet. Remissens förslag med möjlighet till utökning av 
meriteringstid för biträdande lektor från fem till sju år, att andra anställningar än professor 
och lektor ska kunna vara förenade, att ha förenade anställningar för andra anställningar än 
specialistutbildad läkare eller tandläkare välkomnas. Däremot nämns det inte i remissen om 
någon pensionslösning för förenad anställning, vilket ses som ett stort problem och kommer 
att lyftas i remissvaret från Karolinska Institutet.  

§ 13  
Kvalitetssystemet: Kommande granskning av KI:s forskarutbildning samt 
uppföljning av institutionerna 
Karin Vågstrand informerar i ärendet. Som en del av KI:s sammanhållna kvalitetssystem 
kommer en 4-årsuppföljning av institutionerna samt extern granskning av KI:s 
forskarutbildning genomföras under 2025. Översikt över vad som behöver diskuteras och 
beslutas i kommittén framöver, en preliminär tidsplan för 2024–2025 och organisation över 
projektet presenteras.  

§ 14  
Återrapportering från institutionssamtalen 

Dnr 1-363/2024 

Ingeborg van der Ploeg informerar i ärendet. Som en del av det systematiska 
kvalitetsarbetet med kontinuerlig uppföljning av KI:s forskarutbildning, årlig 
verksamhetsdialog, har individuella samtal med respektive ledning för institutionerna 
genomförts. Tema för årets samtal var fastställande av individuell studieplan (ISP) inom 
angiven tidsram, förbättringspotential av situationen för kliniskt verksamma doktorander, 
och hållbar kompetensförsörjning och generationsväxling för handledare.  

§ 15  
Monografiavhandlingar – behov och innebörd 

Ingeborg van der Ploeg informerar inledningsvis i ärendet. Monografiavhandlingar 
förekommer sällan vid Karolinska Institutet, i dagsläget med något eller några fall per år. För 
närvarande finns inga riktlinjer för utformning av monografier. Diskussion/brainstorm följer.  

Kommittén är överens om att en monografiavhandling inte får vara en utväg för en 
sammanläggningsavhandling som inte håller måttet. Hybridvarianter diskuteras, men 
kommittén landar i att inte gå vidare med det förslaget. Förslag om att alla ska ha 
sammanläggningsavhandling som mål från början men att ändring till monografi kan göras 
förslagsvis vid uppföljningen år 3. Önskemål om en omvärldsanalys över hur monografi-
avhandlingar ser ut på andra medicinska universitet framförs. 

Kommittén landar i att en monografi kan bestå av ett antal kapitel där olika substudier 
presenteras och diskuteras. Resultat från delstudier kan presenteras varvid referenser kan 
göras till eventuellt publicerade resultat. 
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§ 16  
Information från ordförande om aktuella frågor 

Robert Harris och Erika Franzén informerar om aktuella frågor.  

 

§ 17  
Övriga frågor 

Inga övriga frågor.  

 

 

Vid protokollet 

Margareta Stark 

Justeras Justeras 

Robert Harris Lena Palmberg 
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